
I-1/6/2010.ikt.sz. 
Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványa Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2010. január 7-én 
megtartott Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 
 Pap Tibor polgármester 
 Balogh Csilla jegyző 
 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 Feke László műszaki irodavezető 
 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 
 
 Földi Imre bizottság elnöke 
 Dr. Ágoston Sándor bizottsági tag  
 Kondacs György bizottsági tag 
 Kanó József bizottsági tag 
 Kiss Károly bizottsági tag 
 Kovács Mária bizottsági külső tag 
 Nagy Antal bizottsági külső tag 
 
Meghívottak: 
 Mochnács Pál Békés Mérnök Kft. ügyvezetője 
 
 Hermeczi Erika jegyzőkönyvvezető 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Köszönti a 
bizottsági ülésen megjelenteket, külön köszönti Mochnács Pál Urat a Békés Mérnök Kft. 
ügyvezetőjét, Pap Tibor polgármestert, Balogh Csilla jegyzőt, Szűcsné Horváth Margit 
gazdálkodási irodavezetőt, Feke László műszaki irodavezetőt, továbbá a Pénzügyi- Ellenőrző- 
Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagjait.  
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság 
tagjainak több mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 7 
fő. Távolmaradt Kiss Gábor bizottsági tag. 
 
Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 

1. Dévaványa Város Közúthálózatának Fejlesztése című DAOP 3.1.1./B-08-2008-0059 
sz. pályázat segítségével megvalósuló útfelújítási, beruházási munkák kivitelezőjének 
kiválasztására kiírt közbeszerzési eljárásban javaslattétel.  
Előadók: Mochnács Pál a Békés Mérnök Kft. ügyvezetője és 

 Feke László műszaki irodavezető 
 
2. Bejelentések. 

 
Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata?  
Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat  nem hangzik el.  
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Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 1/2010. (I. 7.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága a 2010. január 7-én 
tartandó ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

1. Dévaványa Város Közúthálózatának Fejlesztése című DAOP 3.1.1./B-
08-2008-0059 sz. pályázat segítségével megvalósuló útfelújítási, 
beruházási munkák kivitelezőjének kiválasztására kiírt közbeszerzési 
eljárásban javaslattétel.  
Előadók: Mochnács Pál a Békés Mérnök Kft. ügyvezetője és 

 Feke László műszaki irodavezető 
 

2. Bejelentések. 
 
 
1. napirend: Dévaványa Város Közúthálózatának Fejlesztése című DAOP 3.1.1./B-08-
2008-0059 sz. pályázat segítségével megvalósuló útfelújítási, beruházási munkák 
kivitelezőjének kiválasztására kiírt közbeszerzési eljárásban javaslattétel.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér az 
első napirendi pontra, amely Dévaványa Város Közúthálózatának Fejlesztése című DAOP 
3.1.1./B-08-2008-0059 sz. pályázat segítségével megvalósuló útfelújítási, beruházási munkák 
kivitelezőjének kiválasztására kiírt közbeszerzési eljárásban javaslattétel.  
A műszaki irodavezető tájékoztatása szerint az Új Magyarország Fejlesztési Terv Dél-Alföldi 
Operatív Program támogatási rendszeréből a „Dévaványa Város közúthálózatának fejlesztése” 
című DAOP-3.1.1./B-08-2008-0059 jelű pályázatot a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség nevében 
eljáró Dél-alföldi Regionális Fejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. vezetője 53.169.456,- Ft 
összegű támogatásra érdemesnek ítélte.  
Az elnyert támogatás segítségével megvalósítandó feladatok teljes körű műszaki 
lebonyolítására, a közbeszerzési eljárás lefolytatására a 312/2009. (VII.09) Kt. határozat 
alapján a Békés Mérnök Kft. kapott megbízást. 
Az ajánlattételi felhívás jóváhagyását követően 2009. szeptember 4-én került közzétételre a 
Közbeszerzési Értesítőben. A beérkezett ajánlatokról a 2009. október 8-ai testületi ülésen 
született döntés, mely szerint a 408/2009. (X. 8.) Kt. határozata alapján nem hirdetett 
győztest, valamint 409/2009. (X.8.) Kt. határozat alapján újbóli eljárás megindítása mellett 
döntött. 
Az új ajánlati felhívás a Közbeszerzési Értesítő 2009/141. lapszámában 2009. november 25-
én jelent meg. Az ajánlattételi határidő 2009. december 15-én 9 órakor járt le, mely határidőig 
4 ajánlattevő vásárolta meg, azonban csak hárman nyújtották be ajánlatukat. A bontásról szóló 
jegyzőkönyv az előterjesztéshez mellékelve található. 
 

 2



A Közbeszerzési törvény szerint az eljárásban teljes körű hiánypótlást kell biztosítani, így a 
Békés Mérnök Kft. 2009. december 18-án megküldte az ajánlattevők részére a hiánypótlási 
felhívást, melynek beadási határidejét 2010. január 4-én 14.00 órában, azaz a mai napban 
határozta meg.  
Így ezen előterjesztés írásakor csak a hiánypótlási felhívást tudták mellékelni, azoknak 
teljesítéséről a testületi ülésen tudnak teljes körű tájékoztatást adni. 
A bizottsági elnök megkéri Mochnács Pál Urat a Békés Mérnök Kft. ügyvezetőjét, hogy a 
hiánypótlási eljárásról és az ajánlatok szakmai értékeléséről tájékoztassa a bizottság tagjait. 
 
Mochnács Pál – Békés Mérnök Kft. ügyvezetője: Előzetesen megköszöni az elmúlt évben a 
Kft-nek adott munkákat, a Kft-nek sokat számított ez a munka. Bízik abban, hogy ebben az 
évben is eredményesen tudnak együttműködni az önkormányzattal. 
A közbeszerzési eljárással kapcsolatban tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy készítettek egy 
szakmai értékelést és összegzést. Az előzményekről szól néhány szót. A jelenlegi 
közbeszerzési eljárás megismételt eljárás. A korábbi eljárásban három ajánlattevő vitte el az 
ajánlattételi felhívást, és ketten adtak be ajánlatot, de az eljárás eredménytelen lett. 
A megismételt eljárásban négyen vásárolták meg a tenderanyagot, és hárman nyújtottak be 
ajánlatot: 

1. Magyar Aszfalt Kft. 
2. Dévaványa 2009. Konzorcium 
3. Duna Aszfalt Kft. 

Az ajánlatok beérkezése után hiánypótlást biztosítottak az ajánlattevők részére. A hiánypótlási 
felhívás az előterjesztéshez csatolva látható. Az ügyvezető elmondja, hogy a hiánypótlást két 
ajánlattevő teljesítette, a Magyar Aszfalt Kft. és a Dévaványa 2009. Konzorcium.  
A Duna Aszfalt Kft. ajánlata érvénytelennek minősül, mivel nem nyújtotta be a hiánypótlást. 
Az értékelő lapon a kiadott bírálati szempontok szerint értékelték az ajánlatokat és javaslatot 
tettek a győztes ajánlatra, amely a Dévaványa 2009. Konzorcium bruttó 74.564.245,- Ft-os, 
nettó 59.651.396,- Ft. összegű ajánlata. A második legjobb ajánlattevő a Magyar Aszfalt Kft. 
bruttó 79.543.474,- Ft-os, nettó 63.634.779,- Ft. összegű ajánlata. Az ajánlattételi felhívás 
tartalmazta, hogy amennyiben a győztes ajánlattevő visszalépne, a második legkedvezőbb 
ajánlattevőt hirdetik ki nyertesnek, hogy ne kelljen megismételni a közbeszerzési eljárást.  
A Békés Mérnök Kft. ügyvezetője ennyiben kívánta tájékoztatni a bizottság tagjait. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a Békés Mérnök Kft. ügyvezetőjének a tájékoztatást. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a „Dévaványa 
közúthálózatának fejlesztése” című projekt megvalósítása kapcsán burkolat megerősítési 
munkák 5 belterületi és 2 külterületi útszakaszon közbeszerzési eljárás kapcsán a beérkezett 
ajánlatokkal kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Dévaványa 2009. 
Konzorcium 74.564.245,- Ft. bruttó áras ajánlatát hirdessék ki nyertesnek „Dévaványa 
közúthálózatának fejlesztése” című DAOP-3.1.1/B-08-2008-0059 jelű projekt keretében 
burkolat megerősítési munkák 5 belterületi és 2 külterületi útszakasz kivitelezésére beérkezett 
ajánlatok közül. Második legkedvezőbb ajánlattevőként a Magyar Aszfalt Kft. 79.543.474,- 
Ft. bruttó áras ajánlatát jelöljék meg. 
Kéri a bizottság tagjait írásban a mellékelt bírálati lap kitöltésével szavazásra.  
(A bírálati lapok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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 H a t á r o z a t 

 2/2010. (I. 7.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága, mint Bírálóbizottság 
javasolja a testületnek, hogy a Közbeszerzési Értesítő 2009. évi 141. 
számában 24805/2009. számú 2009. 11. 25-én megjelent ajánlati felhívás 
alapján „Dévaványa közúthálózatának fejlesztése” című DAOP-3.1.1/B-08-
2008-0059 jelű projekt kivitelezésére érkezett ajánlatok elbírálására, 
kivitelezőjének kiválasztására irányuló közbeszerzési eljárásban – a 
közbeszerzésekről szóló 2003. évi CXXIX. törvény alapján – a  
 
DÉVAVÁNYA 2009 KONZORCIUM  
(3300 Eger, Deák Ferenc u. 49. szám) bruttó 74.564.245,- Ft. összegű 
ajánlatát hirdesse ki nyertesnek. 
 
A második legkedvezőbb ajánlatot tevőként a  
Magyar Aszfalt Kft. 
(1135 Budapest, Szegedi út 35-37. szám) bruttó 79.543.474,- Ft. összegű 
ajánlatát jelöli meg. 

 
A képviselő-testület bízza meg a műszaki irodát, hogy a közbeszerzési 
eljárás résztvevőit tájékoztassa a testület döntéséről. 

 
 
 
2. napirend: Bejelentések. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
bejelentésekre. Feke László műszaki irodavezető előterjesztésében leírja, hogy DAOP 
pályázaton elnyert támogatás segítségével megvalósításra került a településen egy központi 
autóbuszváró épület. A műszaki átadás-átvétel megtörtént, és a műszaki iroda feladata volt, 
hogy az üzemeltetésbe adás érdekében gondoskodjon a pályázati hirdetmény 
megjelentetéséről. Az irodavezető elkészítette az üzemeltetésbe adásról szóló hirdetményt, 
melyet az előterjesztés tartalmaz. 
Megkérdezi a műszaki irodavezetőt, hogy a pályázati hirdetménnyel kapcsolatban 
kiegészítése van-e? 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Kiegészítése nincs a hirdetménnyel kapcsolatban. 
Tájékoztatja ugyanakkor a bizottság tagjait, hogy az épület használatbavételi engedélyeztetési 
eljárása folyamatban van, a gyomai építéshatóságnál dolgozó kolleganőnek benyújtottak 
minden dokumentációt, a rendelkezésére áll minden irat. Helyszíni szemlét fog tartani és 
megtekinti az épületet, de még nem jelezte mikor érkezik. Sajnos lassabban megy az 
ügyintézés, mint a korábbi gyomai kollega esetében, de próbálják meggyorsítani az eljárást.  
Jelenleg folyamatban vannak a váróteremben az ülőpadok, illetve a kávézó részben az 
asztalok, székek beszerzése. Január végére ígérték a gyártók a bútorok kiszállítását. Így a 
pályázat beadása és a győztes kihirdetésekor, remélhetőleg ténylegesen használatba lehet 
venni az épületet, ha a használatbavételi engedélyt nem fogják megfellebbezni.  
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Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a műszaki irodavezetőnek a tájékoztatást. 
Megadja a szót hozzászólásra Dr. Ágoston Sándor bizottsági tag részére. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Kérdése, hogy a Volán Zrt. megtekintette-e már az épületet, illetve az üzemeltetéssel 
kapcsolatban hogyan nyilatkoztak? 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Elmondja, hogy a Körös Volán Zrt. meglehetősen 
passzívan áll a buszváró épület üzemeltetéséhez. A Körös Volán Zrt. is nehéz gazdasági 
helyzetben van, és 2010-ben sem lesz jobb a költségvetése, mint az előző évben volt. 
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy Szarvas Péter, a Körös Volán 
Zrt. vezérigazgatója megtekintette az épületet (három hét halasztást követően). A buszváró 
épületét jónak tartja, de csak arra tett ígéretet, hogy az üzemeltető részére lehetőséget 
biztosítanak a Volán bérletek árusítására, ugyan annyi jutalékért, mint más helyeken, valamint 
az üzemeltetési költségekhez is hozzájárulnak, de konkrét összeget nem határozott meg.  
Az autóbuszváró épület üzemeltetésbe adására a pályázati felhívás tervezete megküldésre 
került a Körös Volán Zrt. részére is azzal a kéréssel, hogy szíveskedjenek átnézni és 
nyilatkozzanak, elfogadják-e a javaslatot, vagy módosítást kérnek. Eddig még nem érkezett rá 
válasz. A buszváró üzemeltetésével kapcsolatban megkérdezett néhány környékbeli 
települést. A volán Szarvason, Gyulán és Békéscsabán üzemelteti a buszvárót, de több 
településen az önkormányzat illetve a bérlő üzemelteti a buszvárót, mint pl. Gyomaendrődön, 
Sarkadon. A bérlő a bérleti díjból engedményeket ad, mert a szolgáltatásokat (az épület tisztán 
tartása stb.) elvégzi. A sarkadi buszváró hasonló a dévaványaihoz, műszaki színvonalában, 
kiépítettségében. A sarkadi önkormányzat is keresi a Volánt, hogy az üzemeltetés költségéhez 
járuljon hozzá, mert egyre inkább a távolsági utasok veszik igénybe a szolgáltatást, a helyi 
járatot ugyanis megszüntetik. Eddig azzal az indokkal nem járult anyagilag hozzá a 
költségekhez a Volán Sarkadon, hogy az utasforgalmat zömmel a helyi járatra várók 
jelentették. Kérdés, a sarkadiaknak is sikerül-e elérni, hogy a buszváró üzemeltetéséhez a 
Körös Volán Zrt. hozzájárulást biztosítson. 
Elmondja a polgármester, hogy korábban megkeresték a Körös Volán Zrt-t autóbuszváró 
kiépítésére vonatkozóan és fejlesztési forrást kértek, de nem adott a Volán. Ugyanakkor 
érkezett egy levél, amelyben leírta a Zrt. vezetése, hogy adjon be az önkormányzat pályázatot, 
és ha sikeresen megvalósul a buszváró, akkor tárgyalhatnak az üzemeltetéséről. Bízik abban, 
hogy sikerül hozzájárulást szerezni a Körös Volán Zrt-től a buszváró üzemeltetéséhez.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a műszaki irodavezetőnek és Polgármester Úrnak a tájékoztatást. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása az autóbuszváró 
üzemeltetésbe adásával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Javasolják-e a testületnek, hogy a Dévaványa, Árpád u. 
410. hrsz. alatti autóbuszváró épületet üzemeltetésbe adásra hirdessék meg, és az előterjesztés 
szerinti pályázati felhívás kerüljön meghirdetésre. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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 H a t á r o z a t 

 3/2010. (I. 7.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy az önkormányzat tulajdonában lévő Dévaványa, Árpád u. 410 hrsz. 
alatti autóbuszváró épületet pályázati úton történő üzemeltetésbe adásra 
hirdesse meg.  
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete értsen egyet pályázati 
felhívás megjelentetésével az alábbiak szerint: 
  

PÁLYÁZATI HIRDETMÉNY 
 

Dévaványa, Árpád utca 410 hrsz. alatti autóbuszváró 
üzemeltetésbe adásához 

 
I. Pályázati hirdetményt kiíró szerv megnevezése:  
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
5510 Dévaványa, Hősök tere 1. 
 
II. üzemeltetendő  létesítmény megnevezése: 
 
Autóbuszváró, Dévaványa Árpád utca, hrsz. 410 
 
Dévaványa Város Önkormányzata a 2009-es évben pályázati támogatás 
segítségével megvalósította a közösségi közlekedés keretében az autóbuszos 
közlekedési feltételek javítását szolgáló, Dévaványa, Árpád utca 410 hrsz. 
alatti autóbuszváró épületét. 
Az átadott autóbuszváró működtetését, az utasforgalom kiszolgálását 
üzemeltetésbe adás útján kívánja a Képviselő-testület biztosítani. 
(használatba vételi engedély száma:) 
 
III. Az autóbuszváró épület bemutatása: 
Az épület az Árpád utca - Jéggyár utca kereszteződésénél, autóbusz 
közlekedési területen, annak kiszolgálására megvalósított céljellegű épület. 
Porotherm 25-30 N+F teherhordó és porotherm 10/30 N+F válasz falazatú, 
porotherm födémrendszerű, baumit hőszigetelő rendszerrel ellátott, tagolt 
nyeregtetős, műanyag nyílászárókkal, mázas kerámia padlóburkolattal 
megépített, a megfelelő használati funkcióhoz kialakított épület. 
 
Helyiségek megnevezése, alapterület: 
 
sorszám                 megnevezés                      burkolat                  alpterület 
(m2)  
    
 01                         előtér                                mázas kerámia               12, 54 
 02                         váró                                  mázas kerámia               17, 75 
 03                         mozgáskorl. WC              mázas kerámia                 3, 90  
 04                         előtér                                mázas kerámia                 3, 56 
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 05                         kazánház, raktár               mázas kerámia                 1, 35 
 06                         férfi WC                           mázas kerámia                 5, 29 
 07                         női WC                             mázas kerámia                 5, 47 
 08                         raktár                                mázas kerámia                 2, 22 
 09                         kávézó                              mázas kerámia                21, 89 
 10                         öltöző előtér                     mázas kerámia                  2, 08 
 11                         zuhanyzó, öltöző              mázas kerámia                  2, 41 
 
hasznos alapterület összesen:                                                                78, 46     
 
IV. Épületgépészet:  
 
Az épület központi gázkazánról működtetett radiátoros fűtési rendszerű, 
digitális programozható fűtésszabályozóval ellátott. Az épület hőigénye: ~6,5 
kW.    
  A vízellátás az utcai hálózatról leágazóan, mérőórával ellátva biztosított. 
Főbb vizes berendezések: - félporcelán mosdó egykaros H-M csapteleppel, 
csőszifonnal, pissoire öblítő szeleppel, zuhanyzó zuhanytálcával, monoblokk 
WC berendezés tartállyal, bútorba épített 2 medencés rozsdamentes 
mosogató, mozgáskorlátozott WC berendezés, kézmosó a szükséges 
kiegészítőkkel. 
Áramellátás az E-ON ZrT. hálózatáról biztosított, fogyasztói főbiztosítóval, 
mérőórával ellátott. A világítási berendezések az utasforgalmú helységekben 
mozgásérzékelésre vezéreltek. 
A bejárati ajtó működése programozható fotocellás , automata vezérlésű. 
Az épület rendelkezik a megfelelő érintés és villámvédelemmel. 
Az épület a benne folyó tevékenység szerint „mérsékelten tűzveszélyes, azaz 
D „ tűzveszélyességi osztályba sorolt. 
 
 Az utasforgalmi funkcióból kalkulált éves fűtés (gáz), világítás, víz-
szennyvíz költség:  
 45.000 Ft x 12 = 540.000 Ft + Áfa 

Épület fenntartás és karbantartás: 
 15.000 Ft x 12 = 180.000 Ft + Áfa 

Éves becsült működési költség (utasforgalmi funkció): 720.000 + Áfa 
( az Önkormányzat a költségeket évente a kifizetett számlák alapján 
felülvizsgálja) 
 
V. Végezhető tevékenységek:  
- kávézó üzemeltetése 
- újság-hírlap könyv árusítás 
- édesség árusítás 
- dohányáru , ajándék árusítás 
- egyéb, hasonló jellegű, önkormányzat engedélyével végezhető 

tevékenység 
- VOLÁN menetjegy, bérlet árusítás (a tevékenységért a VOLÁN-tól 

jutalék 1,5 % ) 
- VOLÁN működési hozzájárulás 150.000 Ft. + ÁFA / év 
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A konkrét tevékenységhez szükséges jogerős hatósági engedélyek beszerzése 
a vállalkozó kötelessége. Bármilyen nemű, vállalkozáshoz szükséges építési, 
bontási, átalakítási munka megkezdése előtt az Önkormányzat írásos 
hozzájárulását be kell szerezni.  
 
VI. Kötelezően ellátandó feladatok, kötelezettségek: 
 
-  autóbuszváró épület nyitva tartása menetidőben, a mindenkori érvényes 

menetrendhez igazodóan 
     (első induló-vagy érkező járat előtti 30 perc és utolsó induló vagy érkező 

járat utáni 30 perc közötti időben) 
- autóbuszváró és közvetlen környezetének takarítása, tisztántartása, 

szociális helyiséghez szükséges eszközök (kézmosó, WC papír, stb.) 
biztosítása, pótlása az elfogadott takarítási terv és helyszínrajz alapján 

-   állagmegóvás, rendeltetésszerű használat biztosítása 
-  keletkezett hulladék (utasforgalmi és üzleti tevékenységből) szabályszerű 

elhelyezése, elszállíttatása, közszolgáltatóval (Tappe Kft.) szerződés 
kötése 

-  közszolgáltatókkal (E-ON Zrt, Békés Megyei Vízművek Zrt, DÉGÁZ 
Zrt) szolgáltatási szerződés megkötése  

-  az autóbuszváró környezetének téli síkosság mentesítése, hó 
mentesítése (helyszínrajz szerint) 

- növényzet ápolása (helyszínrajz szerint) 
- utas-tájékoztatás, menetrend feltüntetésének biztosítása, pótlása, cseréje  
- olyan berendezések, eszközök használatának karbantartása, javítása, 

pótlása, amit csak az üzemeltető használ, üzleti tevékenységéből adódóan 
- szükség szerint, de legalább évente egy alkalommal gondoskodik a 

tisztasági meszelésről 
- a közlekedési területen egyéb eszközök (padok, kerékpártárolók, jelző és 

információs táblák  
 
VII. Üzemeltetésbe adás időtartama: 
 
üzemeltetés kezdete:           2010.     február 01.  
üzemeltetés lejárati ideje:    2014. december 31. 
 
VIII. Ajánlati követelmények: 

 
Az ajánlattevőnek az ajánlatában a következő feltételekre kell ajánlatot 

tennie: 
1. Üzemeltetési támogatási igény megjelölése: 
    2010. év ……………………………… Ft összegű támogatási igény 
    2011. év ……………………………… Ft összegű támogatási igény 
    2012. év ……………………………… Ft összegű támogatási igény 
    2013. év ……………………………… Ft összegű támogatási igény 
    2014. év ……………………………… Ft összegű támogatási igény  
    Összes támogatási igény:…………….. Ft  üzemeltetési támogatás 
2. Az üzleti, vállalkozási tevékenység rövid koncepciója: 
3. Referencia, pénzügyi- vállalkozási alkalmasság: 
4. Vállalt többletfeladatok: 
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IX. A pályázati elbírálás szempontja: A legalacsonyabb üzemeltetési 
támogatást kérő ajánlattevő  
 
X. A pályázat beérkezési határideje: 2010. január 20. 1000 óra 
 
XI. A pályázat benyújtásának módja: 

Zárt borítékban, Polgármesteri Hivatal 13. sz. irodája 
 
A buszváró épülete megtekinthető az önkormányzat műszaki irodájával 
egyeztetett időpontban. (66/483-100/111 mell.) 
 
 

Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre. Murányi Norbert ügyvédje, Dr. Nagy Tibor ügyvéd levelet küldött 
a Polgármesteri Hivatalnak a meghirdetett földterületek 2009. október 8-án tartott nyilvános 
árverésén és az azt követően kialakult helyzet vonatkozásában. 
Egyúttal megküldésre került a Szarvasi Városi Bíróság végzése is, amely a felperesek 
ideiglenes intézkedés iránti kérelmét elutasítja. Újabb levél is érkezett, melyben 2010. február 
1. napjára idézi be a bíróság a hivatalt. 
Kérdése a bizottság elnökének, hogy a hivatal jogi képviselője, Dr. Kulcsár László ügyvéd Úr 
értesült-e Murányi Norbert ügyvédje által írtakról? 
 
Balogh Csilla – jegyző: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy Dr. Kulcsár László az 
önkormányzat ügyvédje a testületi ülésen részt fog venni. Természetesen megkapta a bírósági 
végzést és Murányi Norbert ügyvédje által írt levelet. Ma érkezett az idéző február 1-jére, 
erről még nem értestült az Ügyvéd Úr. Dr. Kulcsár László Ügyvéd Úrtól kérte, hogy nézze át 
a dokumentumokat és a jogi álláspontját mondja el az ülésen. A testületi ülésen erre sor fog 
kerülni, ígérte, hogy jelen lesz az Ügyvéd Úr. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Úgy 
gondolja, Dr. Kulcsár László ügyvéd személyével egyet lehet érteni, kérjék, hogy képviselje 
az önkormányzatot ebben az ügyben.  
 
Kiss Károly - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Kérdése, 
hogy az önkormányzat ügyvédje az elmúlt év októberében tartott árverésen részt vett-e? 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Közli, 
hogy az Ügyvéd Úr nem volt jelen a versenytárgyaláson, amikor Murányi Norbert és társai 
által bérelt földterületek árverése történt. 
 
Kiss Károly - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Véleménye 
szerint az árveréseken jó volna, ha az Ügyvéd Úr is jelen lenne és képviselné az 
önkormányzatot.  
 
Balogh Csilla – jegyző: Tájékoztatja a bizottság tagjait, utólagosan kérte az Ügyvéd Urat, 
hogy minden versenytárgyaláson vegyen részt az ügyek bonyolultsága, összetettsége miatt, 
mert most látni lehet, milyen fordulatokat hozhat egy-egy ilyen jellegű ügy. Az Ügyvéd Úr 
ígéretet tett arra, hogy az árveréseken jelen lesz a jövőben. A jelenlegi helyzeten viszont már 
nem tudnak változtatni. Két ellentétes érdekű fél van, mindkettő jogi útra kívánja vinni az 
ügyet, és mindketten az önkormányzatot támadják.  
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Az Ügyvéd Úrral is beszélték, hogy az önkormányzat volt, aki jóhiszeműen járt el egész idő 
alatt. Az önkormányzatnak érvényes haszonbérleti szerződése volt, a bérlők keresték meg az 
önkormányzatot és a pályázatuk benyújtása miatt segítséget kértek. Az Ügyvéd Úrnak is az a 
véleménye, hogy ízléstelen amit tettek, hiszen könyörögtek az önkormányzatnak, hogy előbb 
hirdesse meg haszonbérletre a földterületeket, utána pedig perrel fenyegetnek, eleve tudták, 
hogy ügyeskedni fognak az árverésen. A jóhiszeműség már nem volt meg, és most bírósághoz 
fordultak. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a jegyzőnőnek a tájékoztatást. Javasolja, hogy zárják le az előterjesztés 
megvitatását és testületi ülésen térjenek vissza az ügy megtárgyalására, amikor az 
önkormányzat ügyvédje, Dr. Kulcsár László Úr is jelen lesz. 
 
 
DÉSZOF Kft. munkahelyteremtő támogatás ügye 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti, 
hogy Novák Imre a DÉSZOF Kft. ügyvezetője a Képviselő-testület által biztosított 2.000.000 
Ft. összegű munkahelyteremtő támogatást visszamondja. Sajnálattal tudomásul veszi, hogy a 
szociális foglalkoztatás állami támogatásának elnyerése céljából benyújtott előminősítő 
pályázat nem nyert. Megkérdezi az Alpolgármester Urat, a DÉSZOF Kft. ügyvezetőjét, hogy 
kiegészítése van-e a beadvánnyal kapcsolatban? 
 
Novák Imre – alpolgármester, DÉSZOF Kft. ügyvezetője: A támogatás visszamondásával 
kapcsolatban kiegészítést nem kíván tenni. Elmondja, hogy új pályázatot nyújtott be 
munkahelyteremtő támogatás iránt. A pályázat benyújtásakor a statisztikai létszám 30 fő volt, 
azt kellett volna 4 fővel növelni. De a szociális foglalkoztatás pályázat sikertelensége miatt 
nem tudják a többletlétszámot foglalkoztatni. 4 fővel viszont bővíteni szeretnék a 
foglalkoztatást, ezért új pályázatot nyújt be munkahelyteremtő támogatás iránt. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a DÉSZOF Kft. 
munkahelyteremtő támogatás visszamondásával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Javasolják-e a testületnek, hogy a DÉSZOF Kft. 
munkahelyteremtő támogatás iránti visszamondását fogadják el. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 4/2010. (I. 7.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy vegye tudomásul a DÉSZOF Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (5510 
Dévaványa, Borona u. 9. sz.) bejelentését, mely szerint a Kft. 2010. január 1-
től nem tudja tartani a vállalását, ezért a részére megítélt 2.000.000 forint 
összegű munkahelyteremtő támogatást visszamondja. 
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Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti, 
hogy a DÉSZOF Kereskedelmi és Szolgáltató KFT. a vállalkozások részére kiírt 
munkahelyteremtő támogatás biztosítása érdekében 2010. február 1-től 4 fő teljes 
munkaidőben foglalkoztatott munkavállaló foglalkoztatását vállalja 3 éven keresztül. Az 
önkormányzat hatályos rendelete alapján álláshelyenként 500.000,- Ft, összesen 4 fő után 
2.000.000,- Ft. munkahelyteremtő támogatást igényelhet, amelyből 1.000.000,- Ft. 
visszatérítendő támogatás. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a DÉSZOF Kft. 
munkahelyteremtő támogatás iránti kérelmével kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Javasolják-e a testületnek, hogy a DÉSZOF Kft. 
2.000.000,- Ft. munkahelyteremtő támogatásban részesüljön az önkormányzat 
14/2008.(V.30.) ör. rendelete alapján. Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 5/2010. (I. 7.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a DÉSZOF Kereskedelmi és Szolgáltató KFT-t (székhelye: Dévaványa, 
Borona u. 9. sz. telephelyei: Dévaványa, Hajós u. 22. sz., Hunyadi u. 110., 
képviseli: Novák Imre ügyvezető) 2.000.000,- Ft. munkahelyteremtő 
támogatásban részesítse az önkormányzat 14/2008.(V.30.) ör. rendelete 
alapján. A támogatottat a 2.000.000,- Ft. támogatásból 1.000.000,- Ft. vissza 
nem térítendő támogatásként, 1.000.000,- Ft. pedig visszatérítendő 
támogatásként illeti meg, amelynek visszafizetése a támogatási szerződés 
megkötésétől számított 3 év alatt történik negyedéves bontásban, minden 
naptári negyedév végén. 
 
A képviselő-testület bízza meg a polgármestert a támogatási szerződés 
aláírásával. 

 
 
A Nagyvárad-Gyoma vasútvonal helyreállítását célzó projekt kidolgozásának 
kezdeményezése. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amely a Nagyvárad-Gyoma vasútvonal helyreállítását célzó projekt 
kidolgozásának kezdeményezése. 
Megkéri a polgármestert, hogy röviden ismertesse az előterjesztést. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy a Képviselő-testület 2009 szeptemberében tartott 
rendkívüli testületi ülésén a mellékvonali vasúti személyforgalom tervezett szüneteltetése 
kapcsán már foglalkozott a kérdéssel, a Szeghalom Kistérség Többcélú Társulás is 
kezdeményezi a térségi vasúti kapcsolat uniós források bevonásával történő helyreállítását 
Nagyváraddal.  
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A decemberben tartott társulási ülésen felvetődött, hogy a magyar-román határmenti 
együttműködést segítő HURO/0901 pályázati kiírás keretében kerüljön benyújtásra az a 
közlekedésfejlesztési tanulmány elkészítését célzó pályázat, amely előkészítené a projekt 
megvalósításához szükséges előzetes terveket.  
Így uniós forrásból előkészítenék a fejlesztés megvalósíthatóságát, mert eddig csak felvetés 
szintjén került szóba az együttműködés lehetősége, de előkészítő anyag, amely megalapozná a 
döntést, még nincs. 
A Társulás a pályázat előkészítésére felkérte Vésztő Város Önkormányzatát, hogy 
együttműködve a MÁV illetékes szervezeteivel és a román fél érintett, valamint érdekelt 
önkormányzati és állami szerveivel, gesztorként járjon el.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Kérdése, hogy a román fél hozzáállása milyen, hajlandó-e az együttműködésre? 
 
Pap Tibor – polgármester: Reméli, hogy változik a román fél hozzáállása, valamint az állami 
politikai élet változik a választások után, mivel Bihar megyében is magyar prefektus lesz, és a 
koalíciós kormányban sok helyen lesz magyar képviselő, ami javít a magyar-román 
együttműködésen. A román kormányzati nyilatkozat szerint a közös határszakaszon az 5 
határátkelőt elegendőnek tartják, nem kívánnak újat nyitni.  
El kell érni, hogy a román fél is támogassa a kezdeményezést a térségi vasúti helyreállításra 
vonatkozóan Nagyváraddal, mert pályázatot csak közösen lehet benyújtani a magyar és román 
oldalnak.  
A vasúti helyreállítás tekintetében 2 vasúti híd – a szeghalmi és vésztői – állapota szükségessé 
teszi az átépítést, továbbá van egy újjáépítendő szakasz is Romániában. Tájékoztat arról a 
Polgármester, hogy a gyomai polgármesterrel konzultált, szintén támogatják a 
kezdeményezést annak ellenére, hogy nem a szeghalmi térséghez tartoznak, de Gyomaendrőd 
is érintett a vasút helyreállításában. Magyar oldalon mindenki pozitívan nyilatkozott a 
kezdeményezéshez, a továbbiakban szükség volna a román oldalról is támogatókra.  
Ezért látják szükségesnek, hogy a tanulmányok elkészítéséhez pályázatot nyújtsanak be.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni Polgármester Úrnak a tájékoztatást. Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e 
valakinek további kérdése, hozzászólása a Nagyvárad-Gyoma vasútvonal helyreállítását célzó 
projekt kidolgozásának kezdeményezésével kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Javasolják-e a testületnek a Nagyvárad-Gyoma vasútvonal 
helyreállítását célzó projekt kidolgozásának kezdeményezését. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 

 H a t á r o z a t 

 6/2010. (I. 7.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
egyetértve – a Szeghalom Kistérség Többcélú Társulásának döntésével – 

 12



támogassa, hogy a Nagyvárad-Gyoma közötti vasúti közlekedés 
helyreállítása érdekében „a határon átnyúló közlekedés fejlesztését célzó 
tanulmányok/tervek elkészítésére kiírt HURO/0901 számú” pályázati kiírásra 
kerüljön beadásra az előzetes megvalósíthatósági tanulmány és tervek 
elkészíttetésének támogatását kérő pályázat. 
A Képviselő-testület értsen egyet Vésztő Önkormányzat gesztorkénti 
kijelölésével, egyúttal fejezze ki azt a szándékát is, hogy igény esetén 
segítséget nyújt a gesztornak az önként vállalt feladata teljesítéséhez.  

 
 
 
2010. évi „Mindenki Ebédel” programban való részvételre pályázat benyújtása 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amely a 2010. évi „Mindenki Ebédel” programban való részvételre 
vonatkozó pályázati lehetőséget. A pályázat beérkezési határideje 2010. január 11. Az 
igazgatási irodavezető javasolja, hogy 20 fő gyermeklétszámra vonatkozóan nyújtsák be a 
pályázatot, annak összege 20 x 75.000,- Ft. = 1.500.000,- Ft., önerő összege (10 %) = 
150.000,- Ft. 
 
Kovács Mária - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság kültagja: 
Kérdése, hogy előzetes felmérés készült-e, elegendő lesz-e 20 fő létszámra az ételrendelés? 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Több rászoruló gyermek is lenne, de ha 20 gyermek 
ellátására nyújtanak be a pályázatot, akkor az önrész 10%, vagyis gyermekenként 7.500,- Ft., 
20 főnél nagyobb létszámra beadott pályázat esetén a 20 fő feletti létszámra az önrész 
gyermekenként már 67.500,- Ft. 20 fő felett viszont már 10 fővel növekedhet a létszám. 30 
gyermekre történő pályázat esetén az önrész összege 825.000,- Ft. Több rászoruló gyermek is 
lenne a településen, de természetesen a Képviselő-testületnek kell döntenie abban, hogy 
magasabb összegű önerőt biztosít-e annak érdekében, hogy több gyermek részesüljön 
kedvezményes étkeztetésben. Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a Családsegítő 
Szolgálatnál 180 literes hűtő biztosítva van az élelmiszerek tárolására, amely szükséges a 
pályázathoz. A Családsegítő Szolgálat dolgozói segítenek az élelmiszerek kiosztásában.  
 
Pap Tibor – polgármester: Kérdése, hogy a tárolási kapacitás hány fő gyermek 
élelmiszerellátására elegendő, ezt is figyelembe kell venni? 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: A Családsegítő Szolgálatnál egy hűtőszekrény 
található. Az alapítvány egy hétre elegendő élelmet szállít ki. 20 főre történő ellátás esetén 
elegendő a hűtő kapacitása, bár az elmúlt évben 30 főre kapták az élelmiszert, de a hűtő 
teljesen tele volt.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Kérdése, hogy Dévaványán mennyi gyermek lehet, aki részesülhetne kedvezményes 
étkeztetésben? 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: A szegény sorban élő óvodás és általános iskolás 
korú gyermekek (3-14 év) étkeztetésére lehet pályázni. Véleménye szerint akár 50 gyermek is 
lehet a településen, aki szegény sorban élő, de pontos számot nem tud mondani, fel kellene 
mérni. 
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Kiss Károly - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Javasolja, 
hogy ne csökkentsék le 20 főre a gyermeklétszámot, mivel az elmúlt évben 30 fő gyermekre 
nyújtottak be pályázatot, most is 30 gyermekre nyújtsák be a pályázatot. 
 
Kondacs György - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Elmondja a bizottság tagjainak, hogy vannak olyan gyermekek, akiket nem íratnak be 
menzára, pedig ingyen étkezhetne, mert nem szereti a gyermeke a napközi konyhán készített 
ételeket.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek további kérdése, hozzászólása a „Mindenki 
ebédel” pályázat benyújtásával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Javasolják-e a testületnek, hogy a Gyermekétkeztetési 
Alapítvány által kiírt 2010. évi „Mindenki Ebédel” programra nyújtsanak be pályázatot, 30 fő 
gyermeklétszámra vonatkozóan. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 7/2010. (I. 7.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy nyújtson be pályázatot a 2010. évi „Mindenki Ebédel” 
Gyermekétkeztetési Alapítvány pályázati kiírására 30 fő gyermek 
kedvezményes étkeztetésére vonatkozóan. 
 
A képviselő-testület a pályázathoz szükséges 20 fő gyermek x 7.500,- Ft =  
150.000,- Ft. további 10 fő gyermek x 67.500,- Ft. = 675.000,- Ft., összesen 
825.000,- Ft. forrást a 2010. évi költségvetési tartalék terhére biztosítsa.  
 
A képviselő-testület bízza meg az igazgatási irodavezetőt a pályázat 
határidőre történő benyújtásával.  
 

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy felértékelésre került az önkormányzat tulajdonát képező 
eszközök közül 3 targonca és egy régi tűzoltó gépjármű. Elmondja, hogy az értékesítés 
lehetősége az év végi leltározáskor merült fel, mert nincs szükség az eszközökre. Árajánlatot 
kértek a KASZ-COOP Derecske Zrt-től, akik megküldték az ajánlatot: 
A GAZ-LMM 66-72 gépjármű javíthatatlan, haszonvas áron értékesíthető: napi ár 25 Ft/kg. 
Az összsúlyból 20 %-os levonás szükséges az értékbecslő szerint. 
A három targonca közül egy javítható, melyre 180.000 Ft. + ÁFA árajánlatot tettek, a másik 
két targonca haszonvas áron, illetve alkatrésznek értékesíthető, 25 Ft/kg napi áron. 
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Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a targoncák a téglagyártól 
kerültek vissza az önkormányzathoz, illetve a helyi tűzoltóságé volt a szóban forgó gépjármű, 
amely hatalmas benzinmotoros jármű. A targoncát olyan cégnek érné meg megvásárolni, aki 
naponta használni tudja. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Javasolja, 
hogy a gépjármű és a három targonca kerüljön árverés útján meghirdetésre az önkormányzati 
vagyonról és a vagyontárgyak feletti tulajdonosi rendelkezési jog gyakorlásának szabályairól 
szóló 41/2006. (XII. 15.) rendeletében foglaltak alapján. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 8/2010. (I. 7.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy az önkormányzat tulajdonát képező GAZ-LMM 66-72 gépjármű, 
valamint 3 db. DESTA típusú targonca kerüljön árverés útján értékesítésre 
meghirdetésre. 
A képviselő-testület bízza meg a műszaki irodát, hogy a határozatban 
foglaltaknak megfelelően gondoskodjon a mellékletben felsorolt eszközök 
értékesítésre történő meghirdetéséről és az árverések lebonyolításáról az 
önkormányzati vagyonról és a vagyontárgyak feletti tulajdonosi rendelkezési 
jog gyakorlásának szabályairól szóló 41/2006. (XII. 15.) rendeletében 
foglaltak alapján. 

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, bejelentése? 
Megállapítja, hogy bejelentés nincs. 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1500 órakor bezárja. 
 

Kelt: mint az első oldalon 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 ________________________ 
 Földi Imre  
 bizottság elnöke 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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